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O B E C N Í H O  Ú Ř A D U  M Ě S T E Č K A  T R N Á V K Y č e r v e n e c – s r p e n / 2 0 2 5

léto je v plném proudu a s ním přichází i čas slunce, odpočinku 
a společně strávených chvil. Věřím, že si tyto dny užíváte naplno 
a nacházíte si chvíle pro rodinu, přátele i sami pro sebe.

V naší obci se v posledních týdnech uskutečnilo několik důle-
žitých akcí. Výjezdová jednotka naší obce byla posílena o novou 
cisternovou automobilovou stříkačku (CAS) v hodnotě 9,5 milio-
nu korun, která významně zvýší naši připravenost a bezpečnost při 
zásazích.

Proběhla oprava části obvodu koupaliště, kterou zajišťovali naši 
obecní zaměstnanci. V okolí koupaliště bylo zároveň provedeno as-
faltování výpadové komunikace. Práce však budou pokračovat – 
plánujeme zde instalaci nových zpomalovacích prahů ze žulových 
kostek, které přispějí k větší bezpečnosti provozu.

Byly zahájeny práce na umístění fotovoltaických elektráren 
(FVE) na některé obecní budovy – hasičská zbrojnice, Městečko 
Trnávka 2 – školka u kostela, Obecní dům, ZŠ a Městečko Trnávka 
161 - hospodářská část u školky. Byly zpracované statické posudky 
jednotlivých střech a nyní se FVE montují. Na objektu MT 2 před 
umístěním FVE nejprve dojde k výměně střešní krytiny, která již 
započala.

V letošním roce dojde k výměně otvorových prvků na objektu 
MT 161 a stejně ve školní jídelně. Stávající okna na obou budo-
vách jsou v naprosto nevyhovujícím stavu a jejich výměnou dojde 
k menšímu úniku tepla a zlepšení prostředí.

Pracujeme i na dalších projektech – připravuje se dokumentace 
pro nové multifunkční hřiště se zázemím a novou zahradu mateřské 
školy, jelikož tu stávající zrušíme výstavbou nového hřiště. Pokra-
čují také práce na projektu seniorských domů. Podali jsme žádost 
o dotaci na projektovou dokumentaci pro povolení záměru z Mini-
sterstva pro místní rozvoj, kde bychom mohli získat až 1,5 mil. Kč. 
Jedná se o dotaci pro HSOÚ – hospodářsky a sociálně ohrožené 
území, kam náš region patří. 

V červenci dojde k převzetí objektu MT 39, který jsme zakou-
pili za 10 mil. Kč, jenž nabídne nové možnosti pro zázemí obecní 
techniky a materiálu. V oblasti lesního hospodářství jsme pořídi-
li novou vyvážečku, financovanou z dotací prostřednictvím Místní 
akční skupiny (MAS).

Nezapomínáme ani na úpravu vodních ploch – proběhlo od-

Vážení a milí spoluobčané,

Nová CAS FVE Obecní dům Výměna krytiny MT č. 2 Nová cesta okolo koupaliště

bahnění rybníčku na pozemku p.č. 915/1 v k. ú. Lázy. V místní části 
Bohdalov je aktivní osadní výbor, který zvelebuje obec – vznikla 
zde nová zpevněná plocha na „výletišti“, byla zdemolovaná stará 
kůlna za školou a začala růst kůlna zcela nová.

Děkuji všem, kdo se na těchto projektech a zlepšeních podílejí, 
a přeji vám krásné léto plné pohody, odpočinku a příjemných zá-
žitků.

S přáním všeho dobrého 
Jana Sablíková, starostka obce
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Usnesení ze zasedání zastupitelstva obce Městečko Trnávka číslo XIX 
ze dne 25. 6. 2025 konaného v Obecním domě čp. 5 od 17:00 hodin

Z-421/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje program XIX. veřejného za-
sedání zastupitelstva obce.
Hlasování: pro 10  proti  0   zdržel se  1 (P.B.)
Usnesení č. Z-421/XIX bylo schváleno.

Z-422/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu XIX. ve-
řejného zasedání zastupitelstva obce.
Hlasování: pro 11  proti  0   zdržel se  0  
Usnesení č. Z-422/XIX bylo schváleno.

Z-423/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje za ověřovatele zápisu Mgr. 
Evu Žouželkovou a Ing. Milana Šedaje.
Hlasování: pro  11 proti  0    zdržel se  0     
Usnesení č. Z-423/XIX bylo schváleno.

Z-424/XIX Informace o činnosti samosprávy
Usnesení č. Z-424/XIX bylo vzato na vědomí.

Z-425/XIX Informace o činnosti finančního výboru
Usnesení č. Z-425/XIX bylo vzato na vědomí.

Z-426/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozem-
ku p.č. 1024/2 v k.ú. Pěčíkov za cenu 100 Kč/1m2 bez DPH.
Hlasování: pro 11  proti 0    zdržel se 0   
Usnesení č. Z-426/XIX bylo schváleno.

Z-427/XIX Zastupitelstvo obce ruší záměr prodeje části pozemku p.č. 
557/1 v k.ú. Městečko Trnávka k žádosti J. Štursové.
Hlasování: pro 11  proti 0    zdržel se 0   
Usnesení č. Z-427/XIX bylo schváleno.

Z-428/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p.č. 423/7 
o výměře 101 m2 v k.ú. Městečko Trnávka, odděleného od p.č. 423/2 
GP č. 569-21/2025, žadatelům Jiřímu Ježovi a Pavle Smetanové za 
cenu 200 Kč/1m2 bez DPH.
Hlasování: pro 11  proti 0    zdržel se 0   
Usnesení č. Z-428/XIX bylo schváleno.

Z-429/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemků v k.ú. Lázy 
dle GP č. 224-268/2025 p.č. 2210/4 – 51 m2, p.č. 2192/2 – 124 m2, 
p.č. 2193/2 – 137 m2, p.č. 2194/3 – 6 m2 – Stuchlý T., p.č. 2194/2 
– 77 m2, p.č. 2179/2 – 162 m2 – Stuchlý V., p.č. 922/5 – 9 m2, p.č. 
913/16 – 1m2 – Stenzl O., všem za cenu 100 Kč/1m2 bez DPH.
Hlasování: pro 11  proti  0    zdržel se 0     
Usnesení č. Z-429/XIX bylo schváleno.

Z-430/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemků v k.ú. Lázy 
dle GP č. 224-268/2025: p.č. 2685 – 14 m2, p.č. 437/5 – 92 m2, p.č. 
437/6 – 45 m2, p.č. 1119 – 14 m2 za cenu 100 Kč/1m2 od vlastníků.
Hlasování: pro  11 proti 0      zdržel se 0    
Usnesení č. Z-430/XIX bylo schváleno.

Z-431/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje:
a)  závěrečný účet obce za rok 2024 bez výhrad,
b)  účetní závěrku obce za rok 2024.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-431/XIX bylo schváleno.

Z-432/XIX Zastupitelstvo obce ruší výběrové řízení na závlahu fotba-
lového hřiště.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0    
Usnesení č. Z-432/XIX bylo schváleno.

Z-433/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje dodělání chybějícího oplo-
cení sportovního areálu svépomocí.
Hlasování: pro 5 (J.S., M.S., P.B., F.K., E.Ž.)
proti 3 (I.N., M.B., J.R.)       zdržel se 3 (M.Š., R.J., R.Š)  
Usnesení č. Z-433/XIX nebylo schváleno.

Z-434/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje členský příspěvek R43 na 
rok 2025 ve výši 1 401 Kč.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-434/XIX bylo schváleno.

Z-435/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje členský příspěvek Svazu 
místních samospráv ČR rok 2025 ve výši 8 703 Kč.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-435/XIX bylo schváleno.

Z-436/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje novelu č. 2 Stanov Dobro-
volného svazku obcí Technické služby Malá Haná.
Hlasování: pro 11 proti 0 zdržel se 0
Usnesení č. Z-436/XIX bylo schváleno.

Z-437/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje výměnu otvorových prvků 
a pořízení předokenních žaluzií z jižní strany na přístavbě ZŠ.

Hlasování: pro 11      proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-437/XIX bylo schváleno.

Z-438/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o návratnou 
finanční bezúročnou výpomoc na Pardubický kraj na výměnu otvoro-
vých prvků a pořízení předokenních žaluzií na jižní straně na přístav-
bu ZŠ ve výši 5 mil. Kč.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-438/XIX bylo schváleno.

Z-439/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje zadání zpracování projek-
tové dokumentace na vjezdové brány a chodník v Lázích a 2 pře-
chody v Městečku Trnávce od firmy Optima Vysoké Mýto za cenu 
265 000 Kč + DPH.
Hlasování: pro 11  proti 0     zdržel se 0     
Usnesení č. Z-439/XIX bylo schváleno.

Z-440/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě 
o dílo s firmou ENVI ENERGY s.r.o. na prodloužení termínu realiza-
ce FVE do 31.10.2025.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-440/XIX bylo schváleno.

Z-441/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě 
o úhradě nákladů ke směně s LČR.
Hlasování: pro 11  proti 0     zdržel se 0    
Usnesení č. Z-441/XIX bylo schváleno.

Z-442/XIX Zastupitelstvo obce pověřuje Pavla Bohatce zpracováním 
analýzy technického stavu obecních budov.
Hlasování: pro 10  proti 0      zdržel se 1 (P.B.)    
Usnesení č. Z-442/XIX bylo schváleno.

Z-443/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o výpůjčce s Dob-
rovolným svazkem obcí Technické služby Malá Haná na 3 ks kontej-
nerů na textil, pořízené z dotace.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0    
Usnesení č. Z-443/XIX bylo schváleno.

Z-444/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci 
z Ministerstva pro místní rozvoj na projektovou dokumentaci pro po-
volení záměru na Seniorské domy Městečko Trnávka.
Hlasování: pro 11  proti 0     zdržel se 0     
Usnesení č. Z-444/XIX bylo schváleno.

Z-445/XIX Zastupitelstvo obce schvaluje Pojistnou smlouvu na novou 
cisternovou automobilovou stříkačku (CAS) od pojišťovny Koopera-
tiva ve výši 76 171 Kč ročně.
Hlasování: pro 11  proti 0     zdržel se 0    
Usnesení č. Z-445/XIX bylo schváleno.

Z-446/XIX Zastupitelstvo obce pověřuje radu obce: 
1) řešením méně a více prací na akci oprava místní komunikace okolo 

koupaliště do celkového navýšení max. 400 tis. Kč bez DPH,
2) řešením oprav 3 komunikací – v Městečku Trnávce k čp. 305 a 307 

a v Mezihoří k čp. 10.
Hlasování: pro 11  proti 0      zdržel se 0     
Usnesení č. Z-446/XIX bylo schváleno.

Starostka: Jana Sablíková
Ověřovatelé: Mgr. Eva Žouželková, Ing. Milan Šedaj

Zapsala: Jiřina Kollerová, datum vyhotovení: 02.07.2025

V měsíci červenci a srpnu 2025 oslaví 
významné životní jubileum tito občané:

paní Anna Kozlovská z Petrůvky
pan Bedřich Friml z Městečka Trnávky
pan Miroslav Elfmark z Ludvíkova
paní Gertruda Goppoldová z Městečka Trnávky
paní Marie Ptáčková z Bohdalova
K  Vašemu významnému jubileu Vám upřímně blahopřejeme 

a přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí, pohodu a dobrou 
náladu do každého dne. 

Jana Lexmaulová, OÚ Městečko Trnávka
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Obecní knihovna Městečko Trnávka

Cesta zpátky domů rychle uběhla a snad i přes únavu z dlouhého zá-
žitky nabitého dne byli všichni spokojeni.

Pasování prvňáčků na čtenáře
Naše knihovna se každoročně připojuje k celostátnímu projektu 

Svazu knihovníků a informačních pracovníků na podporu čtenářské 
gramotnosti s názvem „Už jsem čtenář – Knížka pro prvňáčka“. Cí-
lem projektu je rozvoj čtenářských návyků žáků již od prvního roč-
níku školní docházky. Odměnou za úspěšné absolvování projektu je 
pro děti knížka pro prvňáčka. Tento rok děti dostaly knížku Lucie 
Šavlíkové „Jak víla Anička zachránila jaro“, kterou ilustrovala Klára 
Šimečková.

Slavnost Pasování prvňáčků proběhla 17. června odpoledne na 
školní zahradě. Letos jsme do řad čtenářů přivítali 24 prvňáčků z naší 
ZŠ. Pestrý program - čtení, zpívání, recitování, který děti nacvičily s 
třídní paní učitelkou Šimečkovou a paní asistentkou Julií, poučil i po-
bavil všechny hosty a rodiče. Po složení slibu byli prvňáčci slavnost-
ně pasováni na čtenáře a dostali svůj první čtenářský průkaz, na který 
si již mohli půjčit své první knížky na prázdniny.

Všem novým čtenářům gratulujeme a těšíme se, že se v naší krásné 
knihovně budeme často potkávat.

Knihovnice

Perlorodky
Na konci května byla ukončena celo-

roční soutěž pro dětské čtenáře Lovci pe-
rel. Bylo zapojeno 11 čtenářů, kteří přečetli 
celkem 62 knih. Vítězem se stal Petr Krej-
číř, žák 2. třídy ZŠ, který přečetl 19 knížek. 
Blahopřejeme a doufáme, že v dalších roč-
nících se do soutěže zapojí více dětí.

Poznávací zájezd Telč
Letošní zájezd pořádaný knihovnou už je za námi, spoustu památek 

ze Seznamu světového kulturního dědictví UNESCO však máme ješ-

tě před sebou. Po loňském vydařeném výletu do Kroměříže jsme se ve 
čtvrtek 29. května společně vydali do města Telče. Ten největší auto-
bus z autodopravy pana Matochy byl naplněn zájemci především z řad 
seniorů. Naším průvodcem byl již podruhé pan Josef Pros a cestou na 
Vysočinu jsme se od něj dozvěděli nemálo zajímavého. V Telči jsme 
si prohlédli zámek a také krásné historické náměstí, které je městskou 
památkovou rezervací. Ve městě se každoročně odehrává jeden z nej-
starších hudebních festivalů v Česku Prázdniny v Telči a město je také 
oblíbenou lokací českých i zahraničních filmařů.

Po popoledním zaslouženém občerstvení jsme se přesunuli do neda-
leké Třešti a navštívili Muzeum betlémů, které spravuje Spolek přátel 
betlémů. Ve městě stojí kromě kostela a zámku také bývalá židovská 
synagoga a židovský hřbitov. Pravidelně o prázdninách zde pobýval 
u svého strýce lékaře světoznámý pražský německy píšící spisovatel 
židovského původu Franz Kafka.

Poděkování
Všem zaměstnancům školy bych chtěla poděkovat za práci ve 

školním roce 2024/2025. Užijte si zaslouženou dovolenou. 
Našim žákům přeji krásné prázdninové dny s množstvím zá-

žitků. Rodičům děkuji za spolupráci a přeji klidné dny bez hlídání 
úkolů. Ať Vy i Vaše děti načerpáte síly do nového školního roku.

1. září nashledanou.
Mgr. Jolana Sejbalová

Základní a mateřská škola Městečko Trnávka

        Konec školního roku znamená i loučení
S příchodem teplých dní všichni žáci i pedagogové vy-

hlížejí konec června a zasloužené dva měsíce prázdnin. Někteří se však 
s naší školou rozloučí nadobro. 

Jako každý rok jsme se v pátek 27. června rozloučili s žáky 9. roč-
níku. V obřadní síni obecního úřadu za přítomnosti paní starostky, ře-
ditelky školy, rodičů a dalších hostů převzali deváťáci z rukou třídního 
učitele svá poslední vysvědčení a polovina z nich také ocenění za píli 
a aktivitu v posledním školním roce. Všem přejeme mnoho úspěchů 
v dalším studiu.
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Školka už nám mává…
Máme za sebou další školní rok a naši před-

školáci ten poslední. V červnu jsme je pasovali 
na školáky, užili jsme si spaní ve školce, před-
vedli poslední vystoupení na zahradní slavnos-
ti a hurá v září do lavic. Našim budoucím prv-
ňáčkům přejeme spoustu radosti z učení, obje-
vování nových věcí a taky trpělivé paní učitel-
ky. Byla to jízda od začátku do konce a jsme 
rády, že jsme mohli být její součástí. 

Za všechny kolegyně předškoláků Mgr. Lucie 
Navrátilová

Sportovní hry mateřských škol 
ovládla Trnávka

„My jsme vyhráli!“ s takovým nadšením 
jsme se ve čtvrtek 15. května vraceli ze spor-
tovních her mateřských škol v Moravské Tře-
bové. Na tuto již tradiční akci, pořádanou Do-
movem dětí a mládeže ve spolupráci s městem, 
jsme vyrazili s deseti dětmi, které na závody 
poctivě trénovaly. Čekaly je čtyři disciplíny, 
ve kterých předvedly svůj talent, zápal a radost 
z pohybu. Navzájem se povzbuzovaly a se ctí 
se postavily konkurenci z celkem devíti druž-
stev mateřských škol. Odměnou nám bylo 
vysněné 1. místo a postup do krajského kola 
v Pardubicích. 

Krajského finále v Pardubicích jsme se zú-
častnili 10. června a poměřili jsme síly s měst-
skými školkami, jako jsou Pardubice, Česká 
Třebová, Chrudim a další. V silné konkurenci 
jsme ukázali, že i malá vesnická školka má ši-

Nejsou ale jediní, kdo ze školy odchází. Kolektiv zaměstnanců školy 
opouští čtyři paní učitelky:

Paní učitelka Eva Žouželková pracovala jako učitelka 1. stupně v ZŠ 
Městečko Trnávka od roku 1996. Jejíma rukama prošly dvě generace 
žáků, kterým se často věnovala i nad rámec svých pracovních povin-
ností. Aktivně pracovala dlouhodobě v SRPŠ, pod jejím vedením vy-
stupovaly děti na vítání občánků. Její zásluhy o tuto školu nelze shrnout 
do několika řádků. V Městečku Trnávce bychom asi marně hledali člo-
věka, který by ji neznal.

Paní učitelka Ludmila Šimečková nastoupila jako učitelka 1. stupně 
v ZŠ Městečko Trnávka v roce 2012. Okamžitě se aktivně zapojila do 
dění školy. Kromě kvalitní výuky a podpory žáků se speciálními potře-
bami se zasloužila o zorganizování dnes už tradičního lyžařského vý-

cviku v Kladkách pro 1. stupeň a starší děti v MŠ.
Paní učitelka Petra Hájková pracovala jako učitelka matematiky 

a českého jazyka v ZŠ Městečko Trnávka od roku 2008. Za 17 let se 
stačila vdát, narodily se jí dvě děti. V čase svého působení ve škole od-
krývala žákům naší školy tajemství matematiky, mnohé připravovala 
k přijímacím zkouškám na střední školy.

Paní učitelka Tamara Mengrová pracovala v naší škole pět let jako uči-
telka hudební výchovy v 5. ročníku a na 2. stupni. Pod jejím vedením vzni-
kala zajímavá vystoupení, která jste mohli vidět především v čase Vánoc.

Vedení školy děkuje všem paním učitelkám za jejich práci a oběta-
vost. V dalším osobním nebo pracovním životě přejeme pohodu a hod-
ně aktivních let. Ať vás i nadále obklopují jenom milí a příjemní lidé.

Mgr. Jolana Sejbalová 
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kovné a nadané sportovce. Vyhlašovaly se pouze první čtyři místa. My 
jsme ale odjížděli se vztyčenou hlavou, plní zážitků a nových zkušenos-
tí ze skvěle organizované akce. Děkujeme všem rodičům za podporu! 

Mgr. Lucie Navrátilová 

Milé dívky, milí chlapci, ahoj všichni prvňáci …
V pátek 27. června jsme pozvali na předávání našeho prvního vy-

svědčení také rodiče. Vždyť i oni mají velkou zásluhu na tom, co jsme 
se v 1. třídě naučili. Ať si tedy ten sváteční den užijí společně s námi. 
Děkujeme jim, že nám pomáhali a že na ně byl vždy spoleh. V mnoha 
směrech jsem byla naše třída v historii školy opravdu první. Jako první 
jsme absolvovali ještě v MŠ Program EDASTIM (edukace a stimula-
ce) pro děti předškolního věku, který byl zaměřený na podporu školní 
připravenosti a prevenci školní neúspěšnosti za spoluúčasti rodiny. Po-
prvé po dlouhé době jsme byli opravdu početná parta. Jsme první 1.tří-
da, ve které nebyly známky, ale již brzy povinné slovní hodnocení. Na 
všechna naše další poprvé a na spoustu zážitků z uplynulého školního 
roku se můžete podívat v našich fotoalbech: https://www.rajce.idnes.
cz/zstrnavka/album/az-se-jaro-zepta-1-trida, https://www.rajce.idnes.
cz/zstrnavka/album/od-jara-do-leta-1-trida. I když to ze začátku bylo 
pro některé z nás třeba trochu náročnější, vše jsme zvládli na jedničku. 
Děkujeme všem, kdo jste nám podali pomocnou ruku, kdo jste nám vě-
řili a společně s námi doufali, že to dáme. Kromě dětí a mne, tedy třídní 
učitelky, si pořádně mákla i naše paní asistentka Julie a paní vychova-
telka Petra. I jim patří náš dík. Konec dobrý, všechno dobré. Poslední 
den školního roku jsme řádně odpískali, takže naše básnička, se kterou 
jsme začínali, už je opravdu celá. 

… prázdniny jsou teď to hlavní, co dnes máme na práci.
Mgr. Ludmila Šimečková

Pro naše deváťáky
Na začátku předposledního červnového týdne proběhlo ve škole 

jedno milé netradiční setkání. K nám do 1. třídy jsme pozvali devá-
ťáky.  Vždyť právě v našich lavicích zahajovali před pár lety svoji 
povinnou školní docházku. Tak pojďte dál! Připomeňte si, jaké to tu 

Den s IZS
Poslední středa ve 

školním roce byla pro 
prvostupňáky opravdu 
akční. Sotva jsme zatles-
kali našim spolužákům 
z divadelního kroužku, 
už na nás čekal se svým 
autobusem pan Matocha, 
protože jsme měli v plá-
nu ještě návštěvu Dne 
s IZS na Knížecí lou-
ce v Moravské Třebo-
vé. Tam jsme si prohléd-
li stanoviště Policie ČR, 
HZS a nechyběl ani vůz 
ZZS a zásahové vozidlo Městské policie Moravská Třebová.  Na přileh-
lé části Knížecí louky na nás čekala stanoviště VSŠ a VOŠ Moravská 
Třebová, DDM, VZP a další, kde jsme plnili různé úkoly a získávali 
odměny.  Přihlíželi jsme také ukázce činnosti IZS při dopravní nehodě. 
Tato školní exkurze byla nejen zábavná, ale i přínosná pro poučení žáků 
o bezpečném chování o prázdninách. 

Mgr. Ludmila Šimečková

Klíč k prázdninám 
Hledáme ho každý rok, vždyť odemyká dveře k prázdninám. Pokaž-

dé k němu vede trochu jiná cesta. Letos jsme se vydali pátrat k lesu pod 
Cimburk, kde jsme postavili nádherné prázdninové domečky pro školní 
skřítky. Některé byly i s bazénem, s terasami, s tobogány, s květinovou 
výzdobou … Není divu, že nám ti mrňouskové vytoužený klíč i s od-
měnou pro každého, kdo přiložil ruku k dílu při stavbě jejich letních pří-
bytků, schovali za školu, abychom je v lese při zabydlování už nerušili 
radostným výskotem. Ten se ozval na školní zahradě hned, když prvňák 
Maty hledaný poklad objevil. Hurá, prázdniny mohou začít. Ať jsou bá-
ječné a pohádkové jako náš příběh se školními skřítky. 

Za všechny malé stavitele a organizační tým SLEJ  
zapsala Mgr. Ludmila Šimečková

bylo. Podívejte se na pár fotografií z vašich školních začátků. Poslech-
něte si písničku, kterou si pro vás připravili prvňáci, o tom, že každá 
škola má svůj konec jako měla začátek. Podepište se nám na klíč od 
školy. Ještě malý dáreček na památku a než se rozloučíme, přejeme 
vám, milí deváťáci, ať je vaše budoucnost vtipná a růžová jako bylo 

vaše absolventské tablo a ať 
dál štěstím jen záříte. Jste 
přece naše hvězdy! 

Mgr. Ludmila Šimečková

Na závodech MŠ reprezentovali:  Mikuláš Řehoř, Dominik Kalod, 
Richard Kohout, Šimon Stanič, Filip Makas, Lilien Matochová, Ema 
Hrbatová, Natálie Makasová, Veronika Horáčková, Ema Schupplerová
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Dětské divadelní představení František a čerti
Dětský divadelní soubor při ZŠ Městečko Trnávka sehrál v neděli 

8. 6. 2025 pohádku František a čerti. Kulturní dům byl naplněný jako 

Programy „Zdravá 5“
Během tří červnových dnů proběhly v šesti třídách programy Zdravé 

5. Zdravá 5 je unikátní celorepublikový vzdělávací program pro základ-
ní i mateřské školy, který je zaměřený na zdravý životní styl, především 
v oblasti zdravé stravy. Lektoři seznamují žáky zábavnou a interaktivní 
formou se zásadami zdravého stravování. Cílem projektu je motivovat 
děti k automatickému přijetí zásad zdravé výživy a podporuje jej Na-
dační fond Albert.

Děti z 1. třídy paní lektorka seznámila formou soutěže s pěti zá-
kladními zásadami zdravého stravování – správným složením jídelníč-

„Druhostupňáci“ objevovali krásy Vídně
Ve středu 28. května 2025 se žáci 6. až 9. třídy vydali na poznávací 

výlet do rakouské metropole Vídně. A že bylo co objevovat!
První zastávkou byl nádherný zámek Schönbrunn – bývalé letní síd-

lo Habsburků. Děti si prošly rozlehlé zahrady a s audio průvodci na-
hlédly do početných bohatě zařízených komnat, které dýchají atmosfé-
rou císařského života.

Poté následovala jízda metrem na Schwedenplatz, odkud se skupina 
vydala ke katedrále sv. Štěpána, do níž nešlo nenahlédnout. Odtud naši 
cestovatelé prošli ulicí Graben až k Hofburgu – místu, kde se někteří 
podívali do stájí slavných lipicánů nebo obdivovali kočáry tažené dvoj-
spřežím. Kousek dál už na žáky vzhlížela vídeňská radnice a pak socha 
Marie Terezie, u které se nachází Přírodovědné muzeum – pro mnohé 
naše objevovatele zajímavé a pestré finále celého dne. Menší skupinka 
sedmi dětí ale zvolila jinou cestu – vydala se do galerie Albertina a ne-
chala se pohltit světem umění.

Aby si děti z výletu odnesly ještě víc než jen krásné vzpomínky, 
obdržely už cestou tam cestovatelský deník. Ten je vyzýval k plnění 
různých úkolů – zaznamenat postřehy, všímat si detailů, tvořit básně 
i přemýšlet o životě císařů. Výsledky byly nápadité, často i velmi vtip-
né. Ty nejlepší deníky byly ve škole odměněny knížkou a něčím slad-
kým na zub.

Zkrátka – den plný objevování, zábavy i tvořivosti se vydařil na jed-
ničku!

Mgr. Jana Strouhalová
ku pomocí výživového talíře, pitným režimem, základy správného ná-
kupu, důležitostí výživy pro lidské tělo a přípravou zdravé svačinky. 

Děvčata a chlapci ze 3.- 5. třídy si zahráli deskovou hru Obchod 
Zdravé 5, kde v pěti klíčových odděleních odpovídali na kvízové otáz-
ky a plnili praktické zábavné úkoly. 
Za správné odpovědi získali dílky 
puzzle, ze kterých si na závěr složili 
obrázek odhalující tajemství správ-
né výživy. Na závěr si vyzkoušeli 
virtuální nákup na jedno jídlo dne.

Žáci 7. a 8. třídy absolvovali 
Párty se Zdravou 5. Po krátké teo-
retické části o zdravém stravování 
a aktuálních trendech ve výživě se 
ve školní kuchyňce vrhli pod ve-
dením paní lektorky na přípravu 
tří svačinek, které splňují základy 
zdravého stravování, jsou cenově 
nenáročné a pro děti atraktivní. 

Mgr. Jana Strouhalová

už dlouho ne. Děti hrály s vervou a nadšením dvojrole, dobrý nápad 
byl s orchestrem. Ten vzdělával přítomné cedulemi, které oznamovaly, 
o jakou skladbu jde. Jen škoda, že muzikanty nebylo vidět, až na konci. 

Dětský soubor nevychovává hvězdy, ale spolupracovníky, 
kteří se učí zodpovědnosti, a kteří při setkání na jevišti po-
znávají různé nástrahy a musí je řešit. O tom je ochotnické 
divadlo, které má v Trnávce tradici. Malí herci si zaslou-
ží pozornost a podporu. Velké poděkování paní režisérce 
Janě Dospělové a těm, kteří jí nezištně pomáhají.

Eva Henslová
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Trnka Městečko Trnávka z. s.

    Letošní TRNFEST, divadelní festival 
pořádaný Trnkou z.s., nabídl program pro malé i velké

Stačilo v sobotu 24. května vystoupat na kopec k Cimburku a před 
návštěvníky se rozprostřel nevšední kulturní obzor: Dvě divadelní před-
stavení pro děti - Faust, kde herec Petr Besta dostal děti do varu málem 
pekelného, a Polámaný vrabčák uskupení Decidrámy, se kterým jsme 
se přenesli až na dálný východ. Následoval scénický koncert Jabka Dua 
Dcérenky a akrobatické vystoupení na závěsných šálách s Veronikou 
Ghisi. Základy akrobacie si pak děti na vlastní kůži vyzkoušely pod ve-

dením samotné brněnské performerky. 
Dětský program se na sklonku odpole-

dne přehoupl v program dospělácký. Divá-
ci mohli zažít netradiční divadelní formu 
zvanou autoteatro od Divadla DIP, ve kte-
ré po dvojicích spoluvytvářeli příběh jeden 
pro druhého. Představení se jmenovalo 
Problémoví spolužáci a mezi diváky vzbu-
dilo silný dojem. Zdálo se totiž, že bylo 
ušito na míru jednomu každému účastní-
kovi. Program vyvrcholil improvizačním 
představením skupiny Zabludov z Letovic. 

Závěrem festivalu přečetl básně ze své 
sbírky „Místní“ Lubomír Tichý. Tento 
mladý autor má k Trnávce zvláštní vztah. Trávil zde dětství u prarodi-
čů Korcových, vztah k nim i kraji a krajině se v jeho tvorbě odráží. Za 
sbírku byl letos nominován na Cenu Magnesia Litera a získal Cenu Ji-
řího Ortena. Sbírka „Místní“ na vás už čeká k pročtení v regálu poezie 
v místní knihovně. Směle do toho. 

Děkujeme všem účinkujícím a návštěvníkům za společný čas, všem 
pomocníkům za jejich úsilí, a dále Obci a Nadaci Život umělce za fi-
nanční podporu festivalu. 

Těšíme se zase napřesrok! 
A.Z.S. za Trnka z.s.

TJ Sokol Městečko Trnávka

FOTBAL
Shrnutí sezóny 2024/2025

Muži se pro sezónu 2024/2025 spojili s Kunčinou a společně vy-
tvořili tým Kunčiny B s domácím hřištěm v Trnávce. Ze začátku to 
vypadalo na dobrý plán, kde by mohla fungovat vzájemná spolupráce 
týmů A, B a dorostu. Postupně se ale ukázalo, že to tak úplně fungovat 
nebude a převážná část sezóny byla hlavně o pomoci áčku, často právě 
na úkor béčka. Navíc do sezóny promluvilo i několik zranění klíčových 
hráčů…

Úvod sezóny nebyl pro béčko nikterak valný. Po úvodní remí-
ze 2:2 s Linharticemi přišla vysoká prohra 2:7 v Radiměři a následná 
remíza 1:1 s Čistou. Poté ovšem tým zapsal čtyři porážky v řadě, a tak 
měla Kunčina po sedmi odehraných zápasech na kontě pouze 2 body. 
Zlom však přišel v Němčicích. V tu chvíli vedoucí tým tabulky si ne-
věděl rady s Blaškem, který v duelu zaznamenal hattrick a Kunčina se 
díky tomu dočkala prvního vítězství výsledkem 4:2. V tomto duelu také 
padla jediná červená karta sezóny. Tato výhra tým nakopla a o týden 
později Kunčina porazila i Koclířov (v tu chvíli druhý celek tabulky). 
Pak sice přišel opět trochu útlum v podobě prohry a remízy, na závěr 

podzimu si ale Kunčina připsala další dvě vítězství s Čistou a Linharti-
cemi a podzim tak zakončila na 5. místě s 15 body.

V tu chvíli to vypadalo, že se tým konečně sehrál a na jaře ještě za-
bojuje o lepší pozici, jenže s jarem přišlo další improvizování a nutné 
doplňování áčka, což se ukázalo hned v úvodu, kdy Kunčina schytala 
nejvyšší porážku v sezóně – 2:9 v Koclířově. Následovala série další 
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      Huráááá prázdniny! 
Dětem už sice začaly prázdniny, my jsme však 2 měsí-

ce před nimi, měli velmi hektické. Co jsme prožili a zažili? 
1. května, na státní svátek proběhly závody dorostenců ve Vel-

kých Opatovicích. Za dorostence jel náš sbor reprezentovat Jirka Ví-
cha a Ondra Smolík. Z dorostenek pak Kája Smolíková, Julča Víchová, 
Zuzka Houserová, Naty Dvořáková a Sofča Onteková. 

Všichni se utkali ve své kategorii v dvojboji a v běhu na 100m s pře-
kážkami. Pro všechny holky to byla absolutní premiéra. Kluci už vloni 
závodili.
Jirka - konečné 15. místo (dvojboj 15. místo, 100m - 16. místo)
Ondra - konečné 17. místo (dvojboj 19. místo, 100m - 14. místo)
Zuzka - dorostenky starší - konečné 15. místo (dvojboj 14, místo, 100m 

- 15. místo)

 Sbor dobrovolných hasičů Městečko Trnávka

Kája - dorostenky střední - konečné 9. místo (dvojboj 7. místo, 100m 
13. místo)

Julča - dorostenky střední - konečné 15. místo (dvojboj 10. místo, 100m 
20. místo)

Sofča - dorostenky střední - konečné 22. místo (dvojboj 24. místo, 
100m - 18. místo)

Naty - dorostenky střední - konečné 24. místo (dvojboj 22. místo, 100m 
24. místo)

První závody čekaly i kategorii mužů a žen, a to ty postupové - okr-
skové kolo, které se letos konalo v Pěčíkově v sobotu 10. května. A jak 
se nám dařilo? Řekněme, že na jedničku! 

Letos, doufejme, větší část závodů odjezdíme ve dvou týmech žen 
- dorostly nám žákyně, a tak jsme je s radostí vzaly mezi sebe! Jejich 

se k nám z kategorie mladší přípravky, která momentálně soutěž nehra-
je, připojili další šikovní fotbalisté a rychle se zapojili do hry. Mladší 
fotbalová přípravka se stále rozrůstá, což je velmi pozitivní zprávou 
pro budoucnost trnavského fotbalu. V současné době mužstvo mladší 
přípravky čítá 25 dětí.

Za uplynulou sezónu bych chtěl poděkovat všem trenérům - panu 
Laďovi Bálkovi, Laďovi Schupplerovi, Lukášovi Fréharovi, Pavlovi 
Bohatcovi a panu Šmídkovi, kteří se do trénování zapojili a přispěli tak 
k rozvoji mladých fotbalistů. Velké díky patří také rodičům – za vaši 
podporu, důvěru, dopravu na utkání, povzbuzování a trpělivost.

Zvláštní poděkování za výborné výkony, nasazení a přístup si za-
slouží Marek Smolík, Zuzka Kolářová, Kryštof Heger, Tonda Steffan, 
Matěj Šmeral a Olekseii Chyzhov, kteří se s přípravkovou kategorií lou-
čí a přecházejí do starší žákovské kategorie.

Těšíme se na další sezónu, nové výzvy, tváře, utkání, a především 
radost z pohybu.

Jan Lexmaul, trenér přípravky

osmi proher, občas celkem smolných a nezasloužených, kdy Kunčina 
nebyla horším týmem, ale na to se historie neptá. Alespoň bod hráči 
vydřeli v Čisté, kam odjeli v hodně improvizované sestavě a jen s 11 
muži, nakonec ale díky bojovnosti nebyli daleko ani od výhry. Závěr 
sezóny ovšem patřil opět dvěma porážkám. Za jaro tak tým nasbíral 
pouze jeden bod.

Kunčina B tedy skončila v tabulce na posledním 6. místě s pouhými 
16 body. Celkové skóre 35:77 není vůbec hezké, hlavně co se obdrže-
ných gólů týče. V tom byla Kunčina jednoznačně nejhorší. Zda by to 
vypadalo jinak, kdyby měl tým k dispozici víc hráčů a nemusel je posí-
lat do áčka, to je jen čistá spekulace a nejde se na to úplně vymlouvat. 
Poděkování ale určitě patří pěti dorostencům, kteří často pomohli tým 
doplnit a někteří se dokonce zapsali i mezi střelce.
Statistika:

Nejlepším střelcem sezóny se stal Lukáš Blaško, který dal více než 
polovinu branek Kunčiny (celkem 8) a mohlo to být ještě mnohem lep-
ší, kdyby se v průběhu jara nezranil. Nejvíce odehraných minut nasbí-
ral Kolář (1848), nejvíce zápasů ovšem odehrál Cvejn, které jako je-
diný nechyběl v sezóně ani v jednom duelu. Nejvíc žlutých karet mají 
na svém kontě Kolář a Šír (5). Tým celkem nasbíral 47 žlutých karet. 
Jedinou červenou kartu dostal Janík.

Do hry se celkem zapojilo 37 hráčů (20 z Kunčiny a 17 z Trnáv-
ky). Nejmladším hráčem byl Vendelín Václavek, nejstarším pak Robert 
Hensl. Věkový průměr mužstva činí 32,4 let.
Žáci

Starší žáci Městečka Trnávky zakončili sezónu domácím duelem 
s Jevíčkem, ve kterém soupeři podlehli výsledkem 1:4. Jedinou trefu 
Trnávky si připsal Pavel Bohatec. Žáci tak obsadili ve finále A koneč-
né 4. místo.
Muži v nové sezóně opět jako Trnávka

Nedávno skončila fotbalová sezóna 2024/2025, už ale proběhly 
i přihlášky do sezóny 2025/2026. V té bude mít Trnávka po roční pau-
ze opět tři plnohodnotné týmy. Ke starší přípravce a starším žákům se 
opět přidají i muži. Po minulé sezóně spojené s Kunčinou, tak budou 
muži hrát opět pod názvem Městečko Trnávka. Do III. třídy se přihlá-
silo sedm týmů. Začátek nové sezóny je naplánovaný na víkend 9.–10. 
srpna.

Lucie Procházková, sokoltrnavka.cz
Fotbalová přípravka

V červnu skončila sezóna fotbalové přípravky T.J. Sokol Městečko 
Trnávka, během které jsme společně s hráči, trenéry i fanoušky zažili 
spoustu hezkých momentů. Starší přípravka hrající okresní fotbalovou 
soutěž odehrála celkem 14 turnajů – 7 v podzimní a 7 v jarní části. S ka-
ždým dalším turnajem a tréninkem bylo vidět, jak se trnavští mladí fot-
balisté posouvají vpřed, zlepšují své dovednosti, a hlavně si hru užívají. 
Do sezóny vstoupilo celkem 15 hráčů, kteří byli ve srovnání s ostatními 
týmy jednoznačně nejmladší, i přesto spoustu utkání zvládli dohrát do 
vítězného konce.

Těší nás, že jsme také mohli přivítat několik nových hráčů a zároveň 
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SDH Stará Roveň a Obec Městečko Trnávka 
si  Vás dovoluje pozvat na:

17. ROVEŇSKÝ NOČNÍ BOJ
O PUTOVNÍ POHÁR STAROSTKY OBCE

Soutěž se uskuteční 2. 8. 2025 – Stará Roveň (hřiště)
Prezentace proběhne od 20:00 do 20:30 hod.

Požární útok: 
- veteráni nad 35 let s překážkami (PS–8) – začátek ve 21:00 hod.
- muži, ženy s překážkami (u družstva žen bude strojnice, muž ne-
bude povolen!)   
- dle pravidel pořádající organizace

Nářadí pro požární útok:
- přenosná motorová stříkačka PS-12 
- přenosná motorová stříkačka PS-8 (pro družstva veteránů)
- sací koš 110 mm se zpětným ventilem
- 2x savice 2,5 m dlouhé, v průměru 110 mm se šroubením
- 4x hadice B - 75 mm x 113 mm (dle ČSN) 
- rozdělovač dle ČSN
- 2x hadice C - 52 mm x 80 mm (dle ČSN)
- 2x proudnice C
Občerstvení zajištěno.
Sponzoři budou zveřejněni, možnost umístění reklamy.
Soutěž o ceny (každá vyhrává) a občerstvení od 18:00 hod.
Účast mužstev i bez pozvání. Možnost stanování.

Těšíme se na Vaši účast
velitel SDH: Peterka Drahomil, tel: 732 382 090

starostka SDH: Foretová Dagmar, tel: 737 700 439
jednatelka SDH: Vychodilová Veronika, tel: 734 113 288

email: SDHStaraRoven@seznam.cz

premiéra měla velký úspěch. Ač si vybraly smůlu na štafetách, na úto-
ku se předvedly, a nakonec vybojovaly BOŽÍ 2. místo! A co ty «zku-
šenější»/starší? Tak při nich asi stál sám Floriánek a po nejlepším čase 
na štafetě i na útocích zvítězily a vybojovaly si tak postup na okres. No 
a naši chlapi? I ti si po nejlepší štafetě a útoku odvezli zlato, na okresní 
kolo nakonec ale nejeli. 

Okresní kolo proběhlo v Cerekvici nad Loučnou, 31. května. Měli 
jsme tu zastoupení v kategorii žen i dorostenek. Jednotlivce si odběhl 
i Jirka Vícha. Ženy si tentokrát vybraly smůlu na jejich královské dis-
ciplíně a po pěkných výkonech na „stovkách“ i na štafetě si díky nepo-
vedeným útokům „zasloužily“, bohužel, poslední 7. místo. Za zmínku 
však stojí výkon Káji Smolíkové, která si vyběhla skvělé 6. místo v jed-
notlivcích ze všech závodnic s časem 20,98. Julča Víchová skončila na 
18. místě, Sofča Onteková brala 23. místo, Zuzka Houserová místo 25. 

I děti mají za sebou letošní další závody – a to Jarní kolo Hry Pla-
men. To se letos uskutečnilo ve Vítějevsi, a to v pátek a sobotu. (23. - 
24. 5.). Děti se utkaly s ostatními týmy v požárním útoku, útoku CTIF, 
štafetě CTIF, štafetě požárních dvojic a klasické štafetě. Měli jsme 
týmy jak v mladší, tak i starší kategorii.

Mladší skončili poslední, na 22. místě, starší žáci brali krásné 8. mís-
to. V „mladšácích“ však byla půlka družstva úplných nováčků a zbytek 
děti z přípravky, i tak ale všichni bojovali statečně a závody si moc uži-
li, a to je nejdůležitější. Ve starších žácích naopak pro 3 holčiny byly 
letošní „jarňáky“ těmi posledními. 

A pak nás čekal KRAJ. Dorostenky po vítězství na okresním kole 
zamířily na krajské kolo dorostu. První „políbení“ krajského kola za 
kategorii dorostenky proběhlo v Žamberku 8. června. První start na tak-
to „velkých“ závodech, první rok jsou holky složené jako dorostenky 
(vloni běhaly za smíšený dorost), některé doplnily tým teprve letos. 
Tyto závody jsme braly jako jednu velkou zkušenost mimo závody na-
šeho okrsku a jarního a podzimního kola Hry Plamen. Všechny holky 
se poctivě během jara připravovaly na „okres“ a týden měly na to, do-
pilovat tréninky na kraj, teprve v týdnu před závody si některé zkoušely 
novou bariéru – domeček, kterou nikdy neviděly, natož, že by ji někdy 
běhaly. A jak dopadly? Stovky - 4. místo, požární útok - 3. místo, štafe-
ta - 4. místo. Kája Smolíková obsadila v jednotlivcích ve 100m krásné 
12. místo z 28 závodnic! Ostatní holky obsadily postupně od 24.–28. 

místa! V celkovém součtu si holky vybojovaly a domů odvezly bram-
borové 4. místo, avšak s medailemi za „bednu“ v útoku. Nutno dodat, 
že holky během těchto několika týdnů trénovaly každou volnou chvíli 
a bylo to opravdu hektické. Přistupovaly k tomu s pokorou, respektem, 
ale daly do toho všechno, co mohly. Děkujeme za pěknou reprezentaci. 

Hned následující týden, v sobotu 14. června, jela víceméně stejná 
sestava na závody do Šubířova, kde se letos konala soutěž poprvé. Po 
úvodní časové prodlevě, než odběhli své pokusy žáci, se připravily na 
start dvou útoků - první klasika roztah, a druhý - kde si holky losovaly 
pozice na útoku. Holky nakonec skončily na 4. místě.

Dne 28. června proběhly další závody – a to již tradiční memoriál 
v Rozstání. Zde jsme tentokrát měli zastoupení i v přípravce, mladších 
i starších žácích, zúčastnily se 2 týmy žen a tým mužů. Děti z příprav-
ky zvítězily, mladší žáci skončili na 3. místě a starší žáci brali 6. místo. 
Ženským se tentokrát vůbec nedařilo. Starší tým berušek pokazil, co 
mohl, a bral poslední místo, mladší holky skončily na 6. místě. Klukům 
tentokrát utekla bedna o absolutní fous a tak skončili na nepopulárním 
bramborovém místě. 

Mezi všemi závody se ještě 7. června někteří členové našeho sboru 
zúčastnili opět po roce 24h charitativního běhu v Ráječku u Blanska, 
kde běželi pro sny druhých – a hlavně pro Zdeňka, pro kterého běháme 
již několik let. 

Dále v červnu proběhlo také další posezení na hasičské zbrojnici – 
děkujeme všem, kteří za námi přišli. 

Výjezdová jednotka pomáhala s dohašením po čarodějnicích v Lá-
zích a také má za sebou jeden velký požár stodoly v Lázích, ke které-
mu došlo 19. června v odpoledních hodinách. Na místě zůstali ještě 
pro kontrolu několik hodin po požáru. Poté vyjížděli ještě k odstranění 
stromu do Rozstání.

Poslední prázdninový víkend Vám ještě chystáme jednu akci – jeli-
kož se kluci dočkali nového výjezdového vozidla, proběhne jeho svě-
cení. O akci vás budeme co nejdříve informovat. 

Dětem přejeme krásné prázdniny a Vám ostatním pěkné léto.
Nikola Neubauerová

Mladší žáci:
Štafeta CTIF - 20. místo
PÚ CTIF - 21. místo 
štafeta dvojic - 20. místo
klasická štafeta - 20. místo 
požární útok - 22. místo 
CELKOVĚ - místo poslední 22. 

Starší žáci: 
Štafeta CTIF - 10. místo
PÚ CTIF - 14. místo 
štafeta dvojic - 11. místo
klasická štafeta - 3. místo 
požární útok - 6. místo
CELKOVĚ - 8. místo 
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Zemědělská společnost Městečko Trnávka s novým partnerem po boku

Do letošního roku vstoupila místní Zemědělská společnost 
Městečko Trnávka a.s. s novým vedením. V dalších letech 
ji bude podporovat většinový vlastník -Společnost AGRO 
Kunčina a.s., která je stabilní a prosperující firmou založe-
nou v roce 1996. Jejím hlavním cílem je neustálé zdokonalo-
vání technologických postupů vedoucích ke zvyšování úrod-
nosti pozemků, avšak vždy s ohledem na životní prostředí. V sou-
časnosti AGRO Kunčina a.s. chová 340 ks dojnic holštýnského skotu 
s velice dobrými výsledky v užitkovosti a v rostlinné výrobě hospodaří 
na 2973 ha pozemků, kde využívá nejmodernější postupy, které jsou 
zároveň šetrné k přírodě. V roce 2011 spustila svoji první bioplynovou 
stanici, o rok později v rámci založení firmy BIOINVEST KUNČINA 
s.r.o. byla uvedena do provozu i druhá bioplynová stanice. Od roku 
2020 je pro potřeby zákazníků k dispozici pila, kde se vyrábí konstrukč-
ní řezivo, palety a obaly s využitím moderního vybavení. 

Novým předsedou představenstva se stal Ing. Marek Šejnoha, mís-
topředsedou Pavel Novotný jako vedoucí střediska a hlavní mechani-
zátor, hlavním zootechnikem je pan Oto Merva a hlavním agronomem 
pan Bc.Vladimír Tyller. 

V místní Zemědělské společnosti jistě najdou uplatnění novodobé 

poznatky jak v živočišné, tak v rostlinné výrobě. Cílem nového 
vedení je stabilizovat společnost a pokusit se o navrácení doj-
ného skotu na středisko v Plechtinci. Spoluobčané se mohou 
s případnými připomínkami či návrhy a požadavky týkající 
se spolupráce se Společností obracet na pana Pavla Novot-

ného tel. 702071356. V dalších letech bude jistě i prostor pro 
spolupodílení se na pořádání různých akcí pro veřejnost po vzoru 

své partnerské firmy.
Ing. Marek Šejnoha, předseda představenstva

agrok@email.cz, tel. 604268134
Zemědělská společnost Městečko Trnávka, a.s.

Městečko Trnávka 294, 569 41 Městečko Trnávka
Č.ú. 1280003349/0800, IČO: 00129739

Poděkování
Chtěli bychom poděkovat všem hasičským jednotkám, které 

zasahovaly při požáru stodoly v obci Lázy. Téměř celá stodola 
lehla popelem. Děkujeme trnavským hasičům, kteří na místě zů-
stali a hlídali objekt po celou noc. Chtěli bychom poděkovat paní 
starostce Sablíkové a panu místostarostovi Skočovskému, kteří 
dovezli občerstvení pro hasiče a nabídli nám pomoc. Velké po-
děkování si zaslouží hasiči z Lázů, kteří zorganizovali brigádu 
na sobotu a neděli s vlastní technikou a vybavením. Zúčastnili 
se: sourozenci Stuchlí - Tomáš, Václav, Vojta; sourozenci Smé-
kalovi - Martin, Karel, Tomáš se synem Pepou, Filip Mazal, Ota 
Elfmark, František Hank, Jan Řehoř, Kamil Hickl, Michal Slaví-
ček. Práce, kterou zvládli udělat za dva dny v tom horku a prachu, 
je obdivuhodná a k nezaplacení, obrovské díky! Dále děkujeme 
panu Kubínovi ml. za kolečka a nářadí na úklid. 

Moc si vážíme Vaší pomoci a podpory.
rodina Elfmarkova

Dovolená na Ukrajině
Ne nezbláznil jsem se, tenhle nápad nemohl vzniknout nikde jinde 

než v Pěčíkově s přáteli u piva. Motorku jsem pro změnu nechal doma 
a vyjeli jsme všichni autem. 

Dne 25. 5. 2025 v 7:00h jsem připraven a moje 22 let staré Volvo 
V70 doufám taky. Pro cestu na Ukrajinu vám stačí cestovní pas, a hlav-
ně pevné nervy, opouštíme Pěčíkov. V Mohelnici najíždím na dálnici 
a pohodlně přes Polsko pokračuji až na hraniční přechod Medika PL – 
UA. Tříhodinové čekání v koloně na hranicích k tomu prostě patří, ales-
poň se můžeme kochat luxusními vozy s UA poznávací značkou, které 
stojí v koloně společně s námi, včetně spousty mikrobusů a dodávek.

Po opuštění hranic si nelze nevšimnout, že u každého většího měs-
ta mají stanoviště vo-
jáci, kteří nás i všech-
ny ostatní kontrolu-
jí a hledají další do 
svých řad. Po předlo-
žení cestovního pasu 
nás nechají být, pro-
tože jejich branná po-
vinnost se nás, občanů 
ČR, netýká. Nabírám 
směr Lvov a nakonec 
Zakarpatská Ukrajina 
(Podkarpatská Rus) 
Koločava. Předem 
domluvené ubytování 
u přátel klaplo na vý-
bornou, a tak nic ne-
brání ke společnému 
večernímu posezení. 
Zjišťuji fakt, že se dá 
po Zakarpatí bez pro-
blémů pohybovat a cestovat, a tak jsem na každý den vymyslel pro-
gram, že se nikdo z nás neměl čas se nudit. Vyšlápli jsme si na nejvyšší 
horu Ukrajiny Hoverlu 2061 m, navštívili spoustu muzeí, vydaly jsme 
se po stopách První republiky i Nikoly Šuhaje.  Zooparky, národní pří-
rodní parky, kde je opravdu krásná nedotčená příroda, výšlapy do hor-
ských vesnic, kde se zastavil čas.

Pobyt na Ukrajině trval jen týden, všechno zkrátka navštívit nešlo, 
třeba někdy příště… V téhle zemi je určitě pořád co objevovat. 

Co říct na závěr: Prostě vypnout televizi a vyrazit.
cestovatel Jiří Přichystal


